
Na leczenie kocurka Rudika
Witajcie wiele osób pytało mnie co z Rudikiem..... Nie byłam w
stanie pisać o tym, musiałam ogarnąć emocje, teraz kiedy trochę
czasu minęło chcę was poinformować czego dowiedzieliśmy się
w Krakowie w Klinice. Niestety wieści są złe. Jak wiecie
początkowym problemem Rudika były uszy, permanentny…

Cel zrzutki
5 000 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl./r2jg4m

https://zrzutka.pl./r2jg4m

